## 家長同意書 Parents' Agreement

為維護 貴子弟身心健康,促進校園生活適應,在校期間若發生危及生命之緊急事故(如自殘或情緒不穩定之情形),依中華民國精神衛生法規定,須家長填具同意書,始能將學生緊急送醫進行診治,以免延誤就醫。

義守大學敬上

According to the Mental Health Act of the Republic of China, parents have to sign this agreement on allowing ISU to have their child hospitalized immediately when a life-threatening emergency happens to him/her. We sincerely ask you to sign this agreement so that ISU can take the action without treatment delay.

I-Shou University

若本人子女 於求學期或其他情緒不穩定等特殊情形, 診治,以減少延誤就醫之機會,		, •	,
I, the undersigned, hereby agree the child,, ho discovers him/her trying to hurt his emotional instability.	spitalized for tre	atment when	n ISU
此致 To			
義守大學 I-Shou University			
立同意書人 Sig	nature: :		(簽名)
身分證字號 National ID No./護照	、號碼 Passport N	Vo.:	
時間 Date:	年(YYYY)	月(MM)	日(DD)

註:中華民國精神衛生法第二十條規定:「嚴重病人情況危急,非立即給予保護或送醫,其生命或身體有立即之危險或有危險之虞者,由保護人予以緊急處置。」

Note: Pursuant to Article 20 of the Mental Health Act of the Republic of China, the protector shall take emergency management for those severe patients under critical conditions whose life and body are in imminent danger or a likelihood of danger unless immediate protection or access to medical care is provided.